

<p style="text-align: center;"><b>Terms and Conditions</b> <b>Kuwait and Qatar Trade In Campaign</b></p>	<p style="text-align: center;"><b>الشروط والأحكام</b> <b>عرض الاستبدال في الكويت وقطر</b></p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• This Samsung Trade-In Offer (<b>the "Offer"</b>) is available to customers (<b>"Customer(s)"</b>) in Kuwait and Qatar (<b>"Territory"</b>).</li> <li>• This Offer comprises a trade in (<b>"Trade-In"</b>) by which Customers are welcome to trade-in their current Televisions (<b>"Old Device (s)"</b>) with a new Samsung Televisions (<b>"New Device (s)"</b>) for a certain value payable by the partner.</li> <li>• Customer shall be able to purchase the New Device from Lulu, Carrefour, Al Andalus, Xcite, Eureka and Best Al-Yousifi stores in Kuwait; In addition, Customer shall be able to purchase the New Device from TBQ, Carrefour, Lulu, Virgin and Brandshops in Qatar. (<b>"Stores"</b>)</li> </ul> <p><b><u>Trade-in Mechanism: Kuwait</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Customers who visits the Stores in Kuwait and purchases the New Device are eligible for Trade-In on 8K, Neo 4K, OLED, 98")</li> <li>• Customer visits landing page (by Samsung: [<a href="https://www.samsung.com/ae/offer/gcc/tv-trade-in/">https://www.samsung.com/ae/offer/gcc/tv-trade-in/</a> <a href="https://www.samsung.com/ae_ar/offer/gcc/tv-trade-in/">https://www.samsung.com/ae_ar/offer/gcc/tv-trade-in/</a>] and enters personal details for collection of Old Device. Details include but not limit to: invoice copy, bank details and personal information.</li> <li>• Trade-In registration should be within 24 hours of purchase.</li> <li>• Samsung Trade-In business partner ("ATC") to arrange a collection of the Old Device from the Customer's place, and Customer must prepare the Old Device in case registered and enrolled in Trade-In program.</li> <li>• Customer must sign on the delivery note that they have handed over the Old Device.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• عرض الاستبدال هذا من سامسونج ("العرض") متاح للعملاء ("العميل (العملاء)") في الكويت وقطر ("الإقليم").</li> <li>• يشتمل هذا العرض على إستبدال ("الإستبدال") يتم من خلالها ترحيب العملاء باستبدال أجهزة التلفزيون الحالية ("أجهزة القديمة") بتلفزيونات سامسونج الجديدة ("أجهزة جديدة") مقابل قيمة معينة يدفعها الشريك.</li> <li>• يمكن للعميل شراء الأجهزة الجديدة من متاجر اللولو وكارفور والأندلس وإكسايث ويوريكا وبست اليوسفي في الكويت; بالإضافة إلى ذلك، سيتمكن العميل من شراء جهاز التلفزيون الجديد من TBQ وكارفور ولولو وفيرجن ومتاجر سامسونج في قطر. ("المتاجر")</li> </ul> <p style="text-align: center;"><b><u>عرض الاستبدال آليّة - في الكويت:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• العملاء الذين يزورون المتاجر في الكويت ويشترون الجهاز الجديد مؤهلون للاستبدال على K8 و K4Neo و OLED و 98 بوصة)</li> <li>• يزور العميل الصفحة المقصودة (بواسطة Samsung: [<a href="https://www.samsung.com/ae/offer/gcc/tv-trade-in/">https://www.samsung.com/ae/offer/gcc/tv-trade-in/</a> <a href="https://www.samsung.com/ae_ar/offer/gcc/tv-trade-in/">https://www.samsung.com/ae_ar/offer/gcc/tv-trade-in/</a>] ويدخل التفاصيل الشخصية لاستلام الجهاز القديم. تشمل التفاصيل على سبيل المثال لا الحصر: نسخة من الفاتورة والتفاصيل المصرفية والمعلومات الشخصية.</li> <li>• يجب أن يكون تسجيل الاستبدال في غضون 24 ساعة من الشراء.</li> <li>• سيقوم شريك سامسونج في برنامج الاستبدال شركة ("ATC") بترتيب استلام الجهاز القديم من مكان العميل، ويجب على العميل تجهيز الجهاز القديم في حال تسجيله في برنامج الإستبدال.</li> <li>• يجب على العميل التوقيع على إشعار التسليم بأنه قد قام بتسليم الجهاز القديم.</li> </ul>

- Once delivery notes are collected, ATC team will share with Samsung.
- If relevant document are qualified for the Trade-In program, ATC then proceeds with top-up transfer to Customer's personal bank account that is mentioned on the Trade-In form which the Customer has filled (within 1 month latest)
- The Trade-In is one top-up per transaction. If a Customer bought one TV and wants to Trade-In X amount of Old Devices, the Customer would be eligible but the top-up is given on the New Device regardless of the X amount of Old Devices the customer Trades-In.
- For Old Devices to be eligible for Trade-In ("Eligible Old Device(s)") must be included in the following list for Kuwait:

- بمجرد جمع ملاحظات التسليم ، سيقوم فريق ATC بمشاركتها مع سامسونج.
- إذا كانت المستندات ذات الصلة مؤهلة لبرنامج الإستبدال ، فإن ATC تشرع بعد ذلك في تحويل إضافي إلى الحساب المصرفي الشخصي للعميل المذكور في نموذج الإستبدال الذي ملأه العميل (في غضون شهر 1 على أبعد تقدير)
- الإستبدال هي زيادة واحدة لكل معاملة. إذا اشترى العميل جهاز تلفزيون واحد وأراد استبدال كمية X من أجهزة قديمة ، فسيكون العميل مؤهلاً ولكن يتم إعطاء الزيادة في رصيد الجهاز الجديد الذي تم شراؤه بغض النظر عن مبلغ X من أجهزة قديمة التي إستبدالها العميل.
- لكي تكون الأجهزة القديمة مؤهلة للاستبدال ("جهاز (أجهزة) المؤهلة") ، يجب تضمينها في القائمة التالية للكويت:

Country	Model	Top-up (LCY)
Kuwait	QA85QN900CUXZN	152
Kuwait	QA65QN900CUXZN	80
Kuwait	QA85QN800CUXZN	111
Kuwait	QA75QN800CUXZN	75
Kuwait	QA65QN800CUXZN	51
Kuwait	QA65QN700CUXZN	40
Kuwait	QA55QN700CUXZN	33
Kuwait	QA77S95CAUXZN	61
Kuwait	QA65S95CAUXZN	45
Kuwait	QA55S95CAUXZN	32
Kuwait	QA77S90CAUXZN	47
Kuwait	QA65S90CAUXZN	34
Kuwait	QA55S90CAUXZN	24
Kuwait	QA85QN90CAUXZN	83
Kuwait	QA75QN90CAUXZN	50
Kuwait	QA65QN90CAUXZN	37
Kuwait	QA55QN90CAUXZN	27
Kuwait	QA85QN85CAUXZN	68
Kuwait	QA75QN85CAUXZN	45
Kuwait	QA65QN85CAUXZN	29

Country	Model	Top-up (LCY)
Kuwait	QA85QN900CUXZN	152
Kuwait	QA65QN900CUXZN	80
Kuwait	QA85QN800CUXZN	111
Kuwait	QA75QN800CUXZN	75
Kuwait	QA65QN800CUXZN	51
Kuwait	QA65QN700CUXZN	40
Kuwait	QA55QN700CUXZN	33
Kuwait	QA77S95CAUXZN	61
Kuwait	QA65S95CAUXZN	45
Kuwait	QA55S95CAUXZN	32
Kuwait	QA77S90CAUXZN	47
Kuwait	QA65S90CAUXZN	34
Kuwait	QA55S90CAUXZN	24
Kuwait	QA85QN90CAUXZN	83
Kuwait	QA75QN90CAUXZN	50
Kuwait	QA65QN90CAUXZN	37
Kuwait	QA55QN90CAUXZN	27
Kuwait	QA85QN85CAUXZN	68
Kuwait	QA75QN85CAUXZN	45

Kuwait	QA55QN85CAUXZN	20
Kuwait	QA98QN90AAUXZN	182
Kuwait	QA98Q80CAUXZN	86

### Trade-in Mechanism: Qatar

- Customers who visits the Stores in Qatar and purchases the New Device are eligible for Trade-In on 8K, Neo 4K, OLED, 98")
- Customer visits landing page (by Samsung: [<https://www.samsung.com/ae/offer/gcc/tv-trade-in/>]) and enters personal details for collection of Old Devices. Details include but not limit to: invoice copy and personal information.
- Trade-In registration should be done immediately on site (upon completion of the purchased eligible New Device)
- Once Customers completes the Trade-In program registration, they are instantaneously eligible for the top-up at floor level.
- The Trade-In partner ("TBQ") will arrange a collection of the Old Device from the Customer's place, and Customer must prepare the Old Device.
- Customer must sign on the delivery note that they have handed over the Old Device.
- Once delivery notes are collected, TBQ team will share with Samsung for Old Devices to be eligible for Trade-In ("Eligible Old device(s)") must be included in the following list for Qatar.
- For Old Devices to be eligible for Trade-In ("Eligible device(s)") must be included in the following list for Qatar:

Country	Model	Top-up (LCY)
Qatar	QA85QN900CUXZN	1650

Kuwait	QA65QN85CAUXZN	29
Kuwait	QA55QN85CAUXZN	20
Kuwait	QA98QN90AAUXZN	182
Kuwait	QA98Q80CAUXZN	86

### عرض الاستبدال آليّة - في قطر

- العملاء الذين يزورون المتاجر في قطر ويشتررون الجهاز الجديد مؤهلون للاستبدال على K8 و K4Neo و OLED و 98 بوصة)
- يزور العميل الصفحة المقصودة (بواسطة Samsung: [<https://www.samsung.com/ae/offer/gcc/tv-trade-in/>]) ويدخل التفاصيل الشخصية لاستلام الجهاز القديم. تشمل التفاصيل على سبيل المثال لا الحصر: نسخة من الفاتورة والتفاصيل المصرفية والمعلومات الشخصية.
- يجب أن يتم تسجيل الاستبدال على الفور في الموقع (عند الانتهاء من شراء الأجهزة الجديدة المؤهلة الذي تم شراؤها)
- بمجرد أن يكمل العملاء التسجيل في برنامج الاستبدال ، يكونون مؤهلين على الفور للحصول على التعبئة على مستوى الأرض.
- شريك سامسونج لعملية الإستبدال ("TBQ") سيرتب عملية إستبدال الجهاز القديم من مكان العميل، ويجب على العميل تجهيز الجهاز القديمة
- يجب على العميل التوقيع على إشعار التسليم بأنه قد قام بتسليم الجهاز القديم.
- بمجرد جمع ملاحظات التسليم ، سيقوم فريق TBQ بالمشاركة مع سامسونج بالنسبة للأجهزة القديمة لتكون مؤهلة للاستبدال ("جهاز (أجهزة) المؤهلة") يجب تضمينها في القائمة التالية لقطر.
- لكي تكون الأجهزة القديمة مؤهلة للإستبدال ("جهاز (أجهزة) المؤهلة") ، يجب تضمينها في القائمة التالية لدولة قطر:

Country	Model	Top-up (LCY)
Qatar	QA85QN900CUXZN	1650

Qatar	QA85QN800CUXZN	1150
Qatar	QA75QN800CUXZN	850
Qatar	QA65QN800CUXZN	550
Qatar	QA65QN700CUXZN	460
Qatar	QA77S95CAUXZN	705
Qatar	QA65S95CAUXZN	550
Qatar	QA55S95CAUXZN	380
Qatar	QA77S90CAUXZN	575
Qatar	QA65S90CAUXZN	350
Qatar	QA55S90CAUXZN	235
Qatar	QA85QN90CAUXZN	950
Qatar	QA75QN90CAUXZN	600
Qatar	QA65QN90CAUXZN	400
Qatar	QA55QN90CAUXZN	290
Qatar	QA85QN85CAUXZN	750
Qatar	QA75QN85CAUXZN	505
Qatar	QA65QN85CAUXZN	300
Qatar	QA55QN85CAUXZN	225
Qatar	QA98QN90AAUXZN	1960
Qatar	QA98Q80CAUXZN	1000
Qatar	QA85QN900DUXZN	1083
Qatar	QA75QN900DUXZN	749
Qatar	QA65QN900DUXZN	549
Qatar	QA85QN800DUXZN	755
Qatar	QA75QN800DUXZN	543
Qatar	QA65QN800DUXZN	360
Qatar	QA77S95DAUXZN	476
Qatar	QA65S95DAUXZN	326
Qatar	QA77S90DAEXZN	374
Qatar	QA65S90DAUXZN	237
Qatar	QA55S90DAUXZN	171
Qatar	QA85QN90DAUXZN	568
Qatar	QA75QN90DAUXZN	363
Qatar	QA65QN90DAUXZN	239
Qatar	QA55QN90DAUXZN	176
Qatar	QA85QN85DBUXZN	369
Qatar	QA75QN85DBUXZN	242
Qatar	QA65QN85DBUXZN	172
Qatar	QA55QN85DBUXZN	125

Qatar	QA85QN800CUXZN	1150
Qatar	QA75QN800CUXZN	850
Qatar	QA65QN800CUXZN	550
Qatar	QA65QN700CUXZN	460
Qatar	QA77S95CAUXZN	705
Qatar	QA65S95CAUXZN	550
Qatar	QA55S95CAUXZN	380
Qatar	QA77S90CAUXZN	575
Qatar	QA65S90CAUXZN	350
Qatar	QA55S90CAUXZN	235
Qatar	QA85QN90CAUXZN	950
Qatar	QA75QN90CAUXZN	600
Qatar	QA65QN90CAUXZN	400
Qatar	QA55QN90CAUXZN	290
Qatar	QA85QN85CAUXZN	750
Qatar	QA75QN85CAUXZN	505
Qatar	QA65QN85CAUXZN	300
Qatar	QA55QN85CAUXZN	225
Qatar	QA98QN90AAUXZN	1960
Qatar	QA98Q80CAUXZN	1000
Qatar	QA85QN900DUXZN	1083
Qatar	QA75QN900DUXZN	749
Qatar	QA65QN900DUXZN	549
Qatar	QA85QN800DUXZN	755
Qatar	QA75QN800DUXZN	543
Qatar	QA65QN800DUXZN	360
Qatar	QA77S95DAUXZN	476
Qatar	QA65S95DAUXZN	326
Qatar	QA77S90DAEXZN	374
Qatar	QA65S90DAUXZN	237
Qatar	QA55S90DAUXZN	171
Qatar	QA85QN90DAUXZN	568
Qatar	QA75QN90DAUXZN	363
Qatar	QA65QN90DAUXZN	239
Qatar	QA55QN90DAUXZN	176
Qatar	QA85QN85DBUXZN	369
Qatar	QA75QN85DBUXZN	242
Qatar	QA65QN85DBUXZN	172
Qatar	QA55QN85DBUXZN	125

- The Customer shall have the legal majority age; or have the permission of his/her parent or his/her legal guardian.
- The Customer must clear the personal data available on the Old Device prior to handing it over. Samsung and TBQ are not liable to delete personal information on behalf of the Customer
- Samsung reserves the rights to change and/or update the Offer at any time with prior notice to Customer purchasing the Products.
- By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the participation in this Offer, will be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the country of purchase of the Products and such disputes shall be resolved by the competent courts within the Territory.

- يجب ألا يقل عمر العميل عن سن الرشد القانوني ؛ أو الحصول على إذن من والديه أو الوصي القانوني عليه.
- يجب على العميل مسح البيانات الشخصية المتاحة على جهاز التلفزيون القديم قبل تسليمها. سامسونج وشريك الإستبدال غير مسؤولين عن أي مسح للبيانات خاصة بالعملاء.
- تحتفظ سامسونج بحقوق تغيير و/أو تحديث العرض في أي وقت بعد إشعار مسبق للعملاء الذين يقومون بشراء المنتجات.
- من خلال المشاركة في هذا العرض ، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كانت طبيعته سواء يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بالمشاركة في هذا العرض ، سيكون خاضعاً لقوانين ولوائح بلد شراء المنتجات ويجب حل هذه النزاعات من قبل المحاكم المختصة داخل الإقليم.